
 

 

Hoofddorp, 25 september 2016 
 
 
Betreft: Het huisvesten van statushouders en spoedzoekers in het voormalige GGZ-pand aan de 
Etta Palmstraat 272, Hoofddorp. 
 
 
L.S. 
 
Geachte mevrouw, mijnheer, 
 
 
Mijn naam is Suzanne van Bokhoven en ik woon met mijn drie kinderen in de Elisa van 
Calcarstraat, grenzend aan de Etta Palmstraat. 
 
Ik  wil hierbij mijn ernstige bezwaren uiten over de huisvesting van spoedzoekers en statushouders 
in dit pand. Tevens vind ik dat de manier van communicatie van de gemeente richting ons, de 
buurtbewoners, niet de schoonheidsprijs verdiend. U schets in uw brief rondgedeeld binnen de 
buurt; ‘voorop staat dat u als bewoners geen participatie heeft over de beoogde bewoners’. 
Het lijkt mij dat wij als toekomstige buren van deze spoedzoekers wel degelijk mogen participeren 
over de toekomst van onze buurt. Ik voel mij dan ook door mijn eigen gemeente met de rug tegen 
de muur gezet. 
 
Tevens is het uit de brief totaal niet af te leiden hoe lang deze opvang zal gaan duren ? Is dit een 
meer jarenplan, definitief ? Is het bestemmingsplan dan gewijzigd, en zo nee, mogen jullie dat 
zomaar zonder overleg (dat is een dialoog dus en geen mededeling) met de buurt wijzigen ? 
 
Overal in Nederland staan er AZC’s  die niet of nauwelijks gevuld zijn door de terugloop van 
aanvragen, waarom vullen we die locaties niet eerst op ? Waarom dienen wij als buurt belast te 
worden met 40 huishoudens terwijl er voorheen slechts 40 personen in die kamers woonden ? Dat 
is vragen om overlast ! Zijn de voorzieningen in de Etta palm wel zodanig dat 40 huishoudens (lees 
keukens, afval, geluidsoverlast onderling en in de tuintjes etc) hier normaal kunnen wonen? Of is 
dat, eenmaal geplaatst niet meer het probleem van de gemeente ? Zij hebben immers dan voldaan 
aan hun taak deze mensen onderdak te bieden. 
 
Van al deze inwoners moeten hun kinderen ook naar school (waar, en hoeveel extra 
ondersteuning krijgen de leerkrachten die nu al overbelast zijn voor deze kinderen). Is hier door de 
gemeente ook extra budget voor uitgetrokken (blijkbaar hebben we genoeg cash in de gemeente 
haarlemmermeer, daar we ook een miljoen boven de waarde van een pand kunnen bieden). Ik 
vraag me dan zeer af of er nog voldoende aandacht over blijft voor mijn eigen kinderen. U schetst 
in de opmerking ‘wat merkt u er van ?’ dat de openbare voorzieningen tot een ander gebruik zullen 
leiden; zoals parkeerplaatsen. Wij hebben nu reeds te weinig parkeergelegenheid in de straat !? 
 
Ja, ik vind dat er een oplossing moet komen voor deze mensen, ook voor de mensen die met 
spoed een woning zoeken, maar wie garandeert mij dat deze mensen niet getraumatiseerd zijn, 
wel in de westerse cultuur passen of antisemitisch zijn (wij zijn een joods gezin). Iets wat er 
levenslang met de paplepel is ingegoten is niet iets wat men zomaar achter zich laat omdat men 
toevallig in een liberaal democratisch land woont nu. Hoe idyllisch het ook moge klinken om 
mensen met verschillende culturele en sociaal economische achtergrond in een buurt te plaatsen, 
is het maar zeer de vraag in hoeverre deze in de praktijk met elkaar zullen matchen. Vluchtelingen 
en spoedzoekers hebben nu eenmaal een slechtere maatschappelijke positie, iets waar de 
bewoners van deze buurt gelukkig geen last van heeft. Wij werken allemaal hard en hebben 
daardoor een leuk en fijne thuis kunnen creëren waar rust en veiligheid voorop staat. 
 
Ik vrees voor het toekomstbeeld van deze fijne rustige buurt waarin de sfeer grotendeels bepaald 
zal worden door de migranten en de ‘spoedzoekers’ (lees mensen die o.a. door schulden of 
wangedrag uit hun huizen zijn geplaatst). 



 

 

  
Ik vrees nog het meeste voor de veiligheid van mij en van mijn kinderen en zal dan er ook alles wat 
binnen mijn macht ligt aan doen om deze stap te voorkomen. Zowel juridisch als via de media. 
 
Daar er reeds bewezen is dat de komst van deze inwoners in de straat gelijk staat aan een 
significante waardevermindering van onze huizen, zal ik ook deze schade (en met mij vele in de 
straat) gaan verhalen op de gemeente.   
 
Conclusie 
Ik vraag u met klem naar een andere meer geschikte locatie uit te kijken.  
Ik zal dit tevens mondeling onderstrepen bij de komende raadsvergadering. 
 
Met vriendelijke groet, 
 
Suzanne van Bokhoven 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


